
V Brně 11. 1. 2018 

 

Vážená paní ředitelko, 

chtěl jsem Vám i vašemu sboru poděkovat za přípravu a provedení vánočního koncertu. Cením si Vaší 

práce, bylo to opravdu krásné a považuji za velice důležité, že v dnešní době se někdo věnuje dětem  

a podporuje kulturní a tím etický základ pro naši společnost. Přeji Vám všem mnoho úspěchů  

v nadcházejícím roce, hodně trpělivosti se žáky a radost z práce, kterou děláte.                                     

                                                             

S přátelským pozdravem        Jan Tomíček 


